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In 2018 sloot landgoed Pijnenburg in Lage Vuursche fietsroutes af.
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Baarn/Lage Vuursche - Fietsers in Lage Vuursche moeten de 
Stulpselaan op landgoed Pijnenburg nog steeds links laten liggen. De 
landgoedeigenaar heeft het pad volgens de rechtbank ten onrechte 
afgesloten, maar de gemeente Baarn handhaaft voorlopig niet. 
Wethouder Mark Eijbaard zegt dat hij gáát handhaven, maar hoe en 
wanneer moet nog duidelijk worden.
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Sinds 2018 worden fietsers geweerd van het pad dat eerder werd gebruikt 
als fietsroute naar Lage Vuursche en Hilversum. De rechter oordeelde 
begin december dat de Stulpselaan een openbare weg is. De gemeente, die 
eerst dacht dat dat niet zo was, werd daarom gedwongen om binnen zes 
weken alsnog aan te geven of ze zou gaan optreden tegen het landgoed. 
Baarn heeft besloten om een zogenoemd handhavingstraject te beginnen.

Principestrijd
De toegang tot het pad over het landgoed is al een paar jaar de inzet van 
een principestrijd die uiteindelijk bij de rechter belandde. Burgercomité 
Fietsvrienden Pijnenburg en de Fietsersbond eisen dat de gemeente de 
landgoedeigenaren tot de orde roept. Maar landgoed Pijnenburg wijst op 
afspraken die in 2008 met de gemeente en de provincie Utrecht zijn 
gemaakt over het omleggen van fietsroutes op het landgoed. De afsluiting 
werd volgens Pijnenburg tien jaar van tevoren aangekondigd, met 
instemming van alle partijen. Pijnenburg vecht de uitspraak van de rechter 
aan.
Wethouder Eijbaard van Baarn zegt dat het vonnis niet hoeft te betekenen 
dat het hek bij de Stulpselaan direct verdwijnt. "We bekijken hoe we het 
handhavingstraject het beste kunnen doorlopen. Er zijn veel belangen en 
partijen bij betrokken. En ook tegen een besluit van ons om te handhaven 
kunnen mensen weer bezwaar maken. We willen zorgvuldig de tijd nemen 
en de gemeenteraad er voor de zomer over inlichten."



Natuurschoonwet
Landgoed Pijnenburg is een van de grootste landgoederen in de provincie 
Utrecht. "We werken hier onder de Natuurschoonwet", zegt woordvoerder 
Per Insinger. "We hebben afgesproken om de natuur in stand te houden en 
open te stellen voor wandelaars. Fietspaden er doorheen laten lopen is niet 
onze taak, dat zien we als een extraatje. Het is ons beleid om iedereen te 
welkom heten. Op andere delen van ons gebied vind je dus wel 3,7 
kilometer aan fietspaden naar Lage Vuursche en Hilversum."
Maar het hek bij de Stulpselaan weer open zetten gaat in ieder geval niet 
gebeuren, houdt Insinger vol. "Een kindje op een fiets, of een eenzame 
fietser die wil doorsteken vinden we echt het probleem niet. Het gaat ons 
om de 199.999 andere mensen op fietsen, mountainbikes, elektrische 
fietsen, ligfietsen, en noem maar op, die er achteraan komen. Onze 
ervaring is bovendien dat fietsverkeer leidt tot plastic flesjes en ander afval 
in de natuur langs de route. Daar hebben we aan de Stulpselaan absoluut 
geen last meer van sinds de afsluiting. En veel bezoekers waarderen juist 
dat je daar weer rustig kunt wandelen."

Fietspad achter Soestdijk
Wethouder Eijbaard wil in het handhavingstraject met alle betrokkenen 
uitzoeken of er ook andere routes dan de Stulpselaan te vinden zijn. "Er is 
veel behoefte aan een veilige fietsverbinding met Lage Vuursche. De 
oversteek van de provinciale Biltseweg naar de Stulpselaan is een van de 
gevaarlijkste plekken in onze gemeente. Een alternatief is bijvoorbeeld een 
fietspad achter Paleis Soestdijk over de grond van Staatsbosbeheer. Je kunt 
dan denken aan een doorsteek naar de Zevenlindenweg."
Een andere optie die Eijbaard wil onderzoeken is een vrijliggend fietspad 
langs de Embranchementsweg naar de Dolderselaan. Daarvoor zou een 
verbinding gemaakt moeten worden over grond van Pijnenburg. Insinger is 
best te spreken over dat idee. "Het merendeel van de fietsers komt van 
Staatsbosbeheer, die daar een mountainbikeroute en de horeca van Buiten 
in de Kuil heeft. De gemeente en de provincie hadden in 2008 al beloofd 
om als omleiding de Embranchementsweg beter in te richten voor fietsers 
en de wethouder lijkt die belofte alsnog in te willen lossen."



Emilialaan
Overigens zijn ook de Fietsvrienden Pijnenburg en de Fietsersbond in 
hoger beroep gegaan tegen de uitspraak van de rechter. Volgens het vonnis 
mag Baarn namelijk wel tolereren dat een populaire fietsroute over de 
Emilialaan gesloten blijft. "Dit fietspad is een belangrijke schakel in ons 
regionale fietsnetwerk en wordt dagelijks gemist. We zetten alles op alles 
om dit belangrijke fietspad weer open te krijgen", laat woordvoerder 
Rosalie Smit weten.
Om de kosten van het hoger beroep te dragen zijn de Fietsvrienden deze 
week een inzameling gestart. Die heeft tot nu toe enkele honderden euro's 
opgeleverd.


